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УКРАЇНА 

 Рубіжанська міська рада 
 

 ПРОТОКОЛ 
 Засідання 33-ї сесії міської ради 

 
місто Рубіжне 

від   27.09.2017 15:00    
 29.09.2017 14:02:40 

Усього депутатів:   35 
Присутні на сесії:   29 (список додається) 

 
Хортів Сергій Іванович - міський 
голова  
 

Шановні депутати прошу вставити в пульти Ваші 
персональні картки для реєстрації. Зараз ми проведемо 
реєстрацію. Перевірте свої прізвища. 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 На засідання чергової 33-ї сесії міської ради зареєструвалося 
29 депутатів з 34 обраних. Решта 5 депутатів відсутні з 
поважних причин. Цієї кількості депутатів досить для 
проведення засідання сесії. Які будуть пропозиції щодо 
початку засідання сесії? 
Розпочати засідання сесії. 
Хто за дану пропозицію, прошу голосувати? 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 0, Утримались – 1. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Початок сесії 

 
Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 0  Порядок денний 33 сесії 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 На засідання сесії запрошені заступники міського голови, 
керівники управлінь та відділів міської ради, представники 
засобів масової інформації міста. 
Шановні депутати, на ваш розгляд вноситься порядок денний 
засідання 33-ї сесії. Пропоную запропонований вам проект 
порядку денного прийняти за основу. Хто за дану 
пропозицію, прошу голосувати? 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 1, Утримались – 0. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Порядок денний 33 сесії ЗА ОСНОВУ 
Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 У депутатів є питання щодо порядку денного? Будь ласка, 
депутат Харчук В.Ю. 

Харчук Валерій Юрійович 
 

 (Запропонував депутатам спочатку заслухати людей , які 
з’явились на засідання сесії міської ради з плакатами) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 
 

 У депутатів є питання щодо порядку денного? Будь ласка, 
депутат Бусєнков А.А. 

Бусєнков Анатолій Анатолійович 
 

(Зачитав заяву щодо запобігання конфлікту інтересів з питань 
№ 3, 5, 6). 
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Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 У депутатів ще є питання щодо порядку денного? Будь 
ласка, депутат Прокопенко М.Ф. 

Прокопенко Михайло Федорович 
 

 (Зачитав заяву щодо запобігання конфлікту інтересів з 
питання №5). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 У депутатів ще є питання щодо порядку денного? Будь 
ласка, депутат Радіонов С.П. 

Радіонов Сергій Павлович 
 

 (Зачитав заяву щодо запобігання конфлікту інтересів з 
питання №5). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 У депутатів є питання щодо порядку денного? Будь ласка, 
секретар міської ради Соловйов В.І. 

Соловйов Віктор Ігорович 
 

 (Запропонував депутатам виключити з порядку денного 
питання №6 «Про надання у користування складових 
газорозподільної системи оператору ГРМ - ПАТ 
«Луганськгаз», також №13 «Про погодження укладення 
договору реструктуризації заборгованості КСТП «РТКЕ»,  та 
відправити їх на більш детальний розгляд до профільної 
постійної комісії міської ради) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

У депутатів ще є питання щодо порядку денного? Будь ласка, 
депутат Денищенко Д.В. 

Денищенко Денис Вікторович 
 

  (Запропонував депутатам виключити з порядку денного 
питання №1««Про хід виконання Програми соціально-
економічного і культурного розвитку міста Рубіжне на 2017 
рік за 1 півріччя», в зв’язку з тим, що йому на електронну 
адресу прийшли матеріали з цього питання не в повному 
обсязі) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

(Зробив попередження присутньому Дубовому Р. за спробу 
зриву засідання сесії. Запропонував громадянам, які 
з’явились на засідання сесії міської ради з плакатами, підійти 
завтра о 9 годині до першого заступника міського голови 
Якуніна А.В. та вирішити всі питання). 
 У депутатів ще є питання щодо порядку денного? Будь 
ласка, депутат Купцов В.В. 

Купцов Володимир Володимирович 
 

 (Зачитав заяву щодо запобігання конфлікту інтересів з 
питання № 5). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

Від депутата  Харчука В.Ю. надійшов депутатський запит. 
(Зачитав текст депутатського запиту). 
У депутатів ще є питання щодо порядку денного? Будь ласка, 
депутат Харчук В.Ю. 

Харчук Валерій Юрійович 
 

(Запропонував депутатам виключити з порядку денного 
питання №11 «О внесении изменений в решение 
Рубежанского городского совета от 24.02.2011 № 4/41», та 
відправити його на більш детальний розгляд до профільної 
постійної комісії) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є ще у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту порядку денного? Зауважень немає. Тоді переходимо 
до голосування по пропозиціям, які надійшли від депутатів 
по порядку їх надходження. Ставлю на голосування 
пропозицію секретаря міської ради Соловйова В.І. – 
виключити з порядку денного питання №6 «Про надання у 
користування складових газорозподільної системи оператору 
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ГРМ - ПАТ «Луганськгаз». Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26, Проти – 1, Утримались – 2. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Соловйов В.І. зняти питання №6 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

Ставлю на голосування пропозицію секретаря міської ради 
Соловйова В.І. – виключити з порядку денного питання №13 
«Про погодження укладення договору реструктуризації 
заборгованості КСТП «РТКЕ» за природний газ». Хто за 
дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26, Проти – 1, Утримались – 2. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Соловйов В.І. зняти питання №13 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

Ставлю на голосування пропозицію депутата міської ради 
Денищенка Д.В. – виключити з порядку денного питання 
№1 «Про хід виконання Програми соціально-економічного і 
культурного розвитку міста Рубіжне на 2017 рік за 1 
півріччя  ». Хто за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 3, Проти – 18, Утримались – 7. 
ВИРІШИЛИ: НЕ ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Денищенко Д.В. зняти питання №1 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

Ставлю на голосування пропозицію депутата міської ради 
Харчука В.Ю. – виключити з порядку денного питання №11 
«О внесении изменений в решение Рубежанского 
городского совета от 24.02.2011 № 4/41». Хто за дану 
пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 4, Проти – 17, Утримались – 8. 
ВИРІШИЛИ: НЕ ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Харчук В.Ю. зняти питання №11 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

Від депутата  Харчука В.Ю. надійшов депутатський запит. 
Слово по даному запиту надається депутату Харчуку В.Ю. 

Харчук Валерій Юрійович 
 

 (Детально поінформував присутніх щодо суті свого 
депутатського запиту. Запропонував депутатам підтримати 
його вимогу). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

Відповідно до п.3 розділу XXII Регламенту міської ради 
ставлю на голосування пропозицію - надати даній 
депутатській вимозі статус запиту. Хто за дану пропозицію, 
прошу голосувати? 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 3, Проти – 13, Утримались – 8. 
ВИРІШИЛИ: НЕ ПРИЙНЯТИ – Вимога депутата Харчука В.Ю. 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
порядку денного? Зауважень немає. Ставлю на 
голосування пропозицію - прийняти в цілому даний 
порядок денний. Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26, Проти – 0, Утримались – 1. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Порядок денний 33 сесії 

 
№ п/п Питання порядку денного 

1.   Про хід виконання Програми соціально-економічного і культурного розвитку міста Рубіжне 
на 2017 рік за 1 півріччя   
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2.   Щодо пропозиції до Луганської обласної державної адміністрації виступити «Ініціатором» 
та «Замовником» проекту «Покращення стану об’єктів культурної спадщини м. Рубіжне»    

3.  
 Про внесення змін до рішення Рубіжанської міської ради від 28.10.2016 №17/1 «Про 
затвердження Програми розвитку фізичної культури та спорту в м. Рубіжне на 2014-2018 
роки (нова редакція)»   

4.  
 Про затвердження Програми відшкодування вартості послуг з санаторно-курортного 
лікування ветеранів війни та компенсації особам, які мають особливі заслуги перед 
Батьківщиною у м. Рубіжне на 2017 рік   

5.  
 Про внесення змін у додатки 1, 2, 3, 5, 6, 7 до рішення міської ради від 21.12.2016 № 21/6 
«Про міський бюджет на 2017 рік» по загальному та спеціальному фондам міського 
бюджету   

6.   Про закріплення об’єкта нерухомого майна за КП «РФСК»   

7.  
 Про затвердження звіту про результати періодичного відстеження результативності 
регуляторного акта «Порядок проведення конкурсу на право оренди майна територіальної 
громади м. Рубіжне»   

8.  
 Про затвердження звіту про результати періодичного відстеження результативності 
регуляторного акта «Порядок відчуження майна комунальної власності територіальної 
громади м. Рубіжне»   

9.  

 Про прийняття у комунальну власність територіальної громади м. Рубіжне системи 
електронного голосування «VІCHЕ», системи електронної черги для Рубіжанського ЦНАП 
та обладнання, програмного  забезпечення для управління праці та соціального захисту 
населення Рубіжанської міської ради   

10.   О внесении изменений в решение Рубежанского городского совета от 24.02.2011 № 4/41   

11.   О внесении изменений в решение Рубежанского городского совета «Об условиях оплаты 
труда заместителя городского головы Стародубцева В.В.»   

12.   Про поновлення договору оренди землі з ПП «Вітал»   
13.   Про поновлення договору оренди землі з ПП «Вітал»   

14.   Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
Шолоховій Ріті Миколаївні   

15.   Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
Погорілій Ніні Олександрівні   

16.   Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
Казьмиренку Олександру Сергійовичу   

17.   Про передачу у приватну власність земельної ділянки Лиману Георгію Михайловичу   
18.   Про передачу у приватну власність земельної ділянки Голік Галині Захарівні   

19.   Про поновлення договору оренди землі з Черкашиним Володимиром Анатолійовичем, 
Черкашиною Світланою Гергіївною   

20.   Про поновлення договору оренди землі з Силкою Юрієм Вікторовичем   
21.   Про поновлення договору оренди землі з Квочкіним Олександром Васильовичем   

22.   Про погодження технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання 
земельних ділянок ТОВ «ПК СПЕЦМОНТАЖ»   

23.   Про припинення права оренди земельної ділянки та розірвання договору оренди з ТОВ «ПК 
СПЕЦМОНТАЖ»   

24.   Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
Лопаті Сергію Вікторовичу   

25.   Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
Колєсової Раїси Григорівни   

26.   Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
Карпенку Юрію Миколайовичу   
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27.   Про припинення права постійного користування земельною ділянкою КП «Єдиний 
розрахунковий центр» Рубіжанської міської ради   

28.   Про надання в оренду земельної ділянки Каут Олені Леонідівні   

29.   Про надання згоди на проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки Зайцевій 
Олені В’ячеславівні   

30.   Про поновлення договору оренди землі з ТОВ «Сєвєродонецьке управління екскавації»   

31.   Про припинення права оренди земельної ділянки та розірвання договору оренди з ПП 
«Рубіжанський залізобетон»   

  

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

1 Про хід виконання Програми соціально-економічного і 
культурного розвитку міста Рубіжне на 2017 рік за 1 
півріччя 

Доповідає: Коваленко Наталія Вікторівна - начальник відділу 
економічного розвитку та інвестицій 

Коваленко Наталія Вікторівна -
начальник відділу економічного 
розвитку та інвестицій 

 (Проінформувала депутатів міської ради про хід виконання 
Програми соціально-економічного і культурного розвитку 
міста Рубіжне на 2017 рік за 1 півріччя) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Чи є у депутатів питання до доповідача? Будь ласка депутат 
Ємець О.А. 

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Поцікавився у доповідача про інвестиційну політику в місті, 
та коли будуть результати по інвестиційним проектам ) 

Коваленко Наталія Вікторівна -
начальник відділу економічного 
розвитку та інвестицій 

  (Більш детально проінформувала присутніх про 
інвестиційну політику в місті, та розповіла про строки 
реалізації інвестиційних проектів) 

Ємець Олексій Андрійович 
 

(Також поцікавився щодо кредитної заборгованості 
комунальних підприємств міста) 

Абрамян Тетяна Анатоліївна – 
заступник міського голови 

(Більш детально проінформувала присутніх щодо кредитної 
заборгованості комунальних підприємств міста) 

Ємець Олексій Андрійович 
 

(Далі поцікавився у доповідача щодо прийнятого в 
експлуатацію житла в місті) 

Коваленко Наталія Вікторівна -
начальник відділу економічного 
розвитку та інвестицій 

  (Більш детально проінформувала депутатів про прийняте в 
експлуатацію нове житло в місті)   

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є ще у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 0, Утримались – 4. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про хід виконання Програми соціально-
економічного і культурного розвитку м. Рубіжне  

  

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

2 Щодо пропозиції до Луганської обласної державної 
адміністрації виступити «Ініціатором» та «Замовником» 
проекту «Покращення стану об’єктів культурної 
спадщини м. Рубіжне»  

Доповідає: Коваленко Наталія Вікторівна - начальник відділу 
економічного розвитку та інвестицій 

Коваленко Наталія Вікторівна -
начальник відділу економічного 

 (Клопотала перед депутатами міської ради про направлення 
пропозиції до Луганської обласної державної адміністрації 
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розвитку та інвестицій виступити «Ініціатором» та «Замовником» проекту 
«Покращення стану об’єктів культурної спадщини м. 
Рубіжне») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є у депутатів питання до доповідача? Будь ласка депутат 
Ємець О.А. 

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Попросив доповідача більш детально розповісти щодо суті 
питання) 

Коваленко Наталія Вікторівна 
Начальник відділу економічного 
розвитку та інвестицій 

(Більш детально проінформувала депутатів щодо суті 
питання) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Чи є ще у депутатів питання до доповідача? Будь ласка 
депутат 

Денищенко Денис Вікторович 
 

 (Поцікавився у доповідача де можна подивитися на проект 
реконструкції міського парку) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

(Повідомив присутніх що з проектом реконструкції міського 
парку можна ознайомитись в будинку виконкому). 
 Чи є ще у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 3, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Щодо пропозиції до Луганської обласної 
державної адміністрації виступити «Ініціатором» та «Замовником»  

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

3 Про внесення змін до рішення Рубіжанської міської ради 
від 28.10.2016 №17/1 «Про затвердження Програми 
розвитку фізичної культури та спорту в м. Рубіжне на 
2014-2018 роки (нова редакція)» 

Доповідає: Сидорчук Вікторія Петрівна - начальник відділу 
культури, молоді та спорту 

Сидорчук Вікторія Петрівна - 
начальник відділу культури, молоді та 
спорту 

 (Клопотала перед депутатами міської ради про внесення змін 
до рішення Рубіжанської міської ради від 28.10.2016 №17/1 
«Про затвердження Програми розвитку фізичної культури та 
спорту в м. Рубіжне на 2014-2018 роки (нова редакція)») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27, Проти – 0, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про внесення змін до рішення міської ради від 
28.10.2016 №17/1 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

4 Про затвердження Програми відшкодування вартості 
послуг з санаторно-курортного лікування ветеранів війни 
та компенсації особам, які мають особливі заслуги перед 
Батьківщиною у м. Рубіжне на 2017 рік 

Доповідає: Ковтун Наталія Павлівна - начальник управління 
праці та соціального захисту населення 

Ковтун Наталія Павлівна –    (Клопотала перед депутатами міської ради про 
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начальник управління праці та 
соціального захисту населення 

затвердження Програми відшкодування вартості послуг з 
санаторно-курортного лікування ветеранів війни та 
компенсації особам, які мають особливі заслуги перед 
Батьківщиною у м. Рубіжне на 2017 рік) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 
 

Чи є у депутатів питання до доповідача? Будь ласка депутат 
Ємець О.А. 

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Зробив зауваження щодо помилок в п.1 тексту проекту 
рішення) 

Ковтун Наталія Павлівна 
Начальник управління праці та 
соціального захисту населення 

 (Запевнила депутатів в тому, що всі помилки в тексті 
проекту рішення будуть виправлені) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27, Проти – 0, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про затвердження Програми відшкодування 
вартості послуг з санаторно-курортного лікування ветеранів війни  

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

5 Про внесення змін у додатки 1, 2, 3, 5, 6, 7 до рішення 
міської ради від 21.12.2016 № 21/6 «Про міський бюджет 
на 2017 рік» по загальному та спеціальному фондам 
міського бюджету 

Доповідає: Завертиленко Любов Михайлівна – заступник 
начальника фінуправління 

 Завертиленко Любов Михайлівна – 
заступник начальника фінуправління 

 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про внесення 
змін у додатки 1, 2, 3, 5, 6, 7 до рішення міської ради від 
21.12.2016 № 21/6 «Про міський бюджет на 2017 рік» по 
загальному та спеціальному фондам міського бюджету) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Чи є у депутатів питання до доповідача? Будь ласка депутат 
Купцов В.В. 

Купцов Володимир Володимирович 
 

(Запропонував депутатам внести доповнення до проекту 
рішення, а саме виділити додатково 1 млн. грн. КСТП 
«РТКЕ» на погашення заборгованості по газу ПАТ 
«Луганськгаз»). 

 Завертиленко Любов Михайлівна – 
заступник начальника фінуправління  

 (Такий розмір коштів можливо знайти в міському бюджеті за 
рахунок перевиконання дохідної частини міського бюджету 
за підсумками 9 місяців 2017 року). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Чи є ще у депутатів питання до доповідача? Будь ласка 
депутат Купцов В.В. 

Купцов Володимир Володимирович 
 

(Запропонував депутатам внести доповнення до проекту 
рішення, а саме виділити кошти управлінню освіти за 
рахунок внутрішнього перерозподілу в розмірі 23736 грн. на 
встановлення теплового лічильника на об’єктах освіти). 

Завертиленко Любов Михайлівна – 
заступник начальника фінуправління    (Такі кошти в управлінні освіти є в наявності). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Чи є ще у депутатів питання до доповідача? Будь ласка 
депутат Бусєнков А.А. 
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Бусєнков Анатолій Анатолійович 
 

 (Запропонував депутатам внести доповнення до проекту 
рішення, а саме виділити додаткові кошти управлінню 
охорони здоров’я на придбання меблів для 
реконструйованого інфекційного відділення лікарні) 

Завертиленко Любов Михайлівна – 
заступник начальника фінуправління 

   (Такий розмір коштів в управлінні охорони здоров’я є в 
наявності). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Чи є ще у депутатів питання до доповідача? Будь ласка 
депутат Ємець О.А. 

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Поцікавився у доповідача – з чим пов’язано збільшення 
виділення додаткових коштів з міського бюджету КП «ШЕП» 
на благоустрій міста. Також повідомив присутніх про 
неприбрані кучі сміття в центрі міста. Далі запропонував 
керівництву міста розміщувати на сайті міської ради перелік 
об’єктів, на яких планується проведення ремонтних робіт за 
рахунок міського бюджету). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є ще у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту рішення? Зауважень немає. В зв’язку з тим, що від 
депутатів надійшли пропозиції щодо проекту рішення, 
ставлю на голосування пропозицію - прийняти за основу 
даний проект рішення. Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 24, Проти – 0, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - ЗА ОСНОВУ - Про внесення змін у додатки 1, 2, 3, 5, 6, 7 до 
рішення міської ради від 21.12.2016 № 21/6 «Про міський бюджет на 2017 р» 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Переходимо до голосування по пропозиціям, котрі надійшли 
від депутатів. Перша пропозиція від депутата Купцова В.В. - 
виділити додатково 1 млн. грн. КСТП «РТКЕ» на погашення 
заборгованості по газу ПАТ «Луганськгаз». Хто за дану 
пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 0, Утримались – 2. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Купцов В.В.: Пропозиція №1 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Друга пропозиція від депутата Купцова В.В. – виділити 
кошти управлінню освіти за рахунок внутрішнього 
перерозподілу в розмірі 23736 грн. на встановлення 
теплового лічильника на об’єктах освіти. Хто за дану 
пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26, Проти – 0, Утримались – 1. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Купцов В.В.: Пропозиція №2 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Пропозиція від депутата Бусєнкова А.А. - виділити 
додаткові кошти управлінню охорони здоров’я на 
придбання меблів для реконструйованого інфекційного 
відділення лікарні. Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 0, Утримались – 1. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Бусєнков А.А. 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Всі пропозиції по проекту рішення проголосовані. Тепер 
ставлю на голосування пропозицію - прийняти в цілому 
даний проект рішення з урахуванням прийнятих пропозицій. 
Хто за дану пропозицію, прошу голосувати. 



 9 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 23, Проти – 0, Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про внесення змін у додатки 1, 2, 3, 5, 6, 7 до 
рішення міської ради від 21.12.2016 № 21/6 «Про міський бюджет на 2017 р» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

6 Про закріплення об’єкта нерухомого майна за КП 
«РФСК» 

Доповідає: Пєша Ганна Миколаївна - в.о. начальника відділу 
міського комунального майна 

Пєша Ганна Миколаївна -  
в.о. начальника відділу міського 
комунального майна 

 (Клопотала перед депутатами міської ради про закріплення 
об’єкта нерухомого майна за КП «РФСК») 
 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 
 

Чи є у депутатів питання до доповідача? Будь ласка депутат 
Денищенко Д.В. 

Денищенко Денис Вікторович 
 

 (Поцікавився у доповідача, що буде з стихійною торгівлею 
біля магазину «Ластівка»).  

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

  (Більш детально проінформував присутніх про подальшу 
долю  стихійної торгівлі біля магазину «Ластівка»). 
Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення.  
Хто за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27, Проти – 0, Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про закріплення об’єкта нерухомого майна за 
КП «РФСК» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

7 Про затвердження звіту про результати періодичного 
відстеження результативності регуляторного акта 
«Порядок проведення конкурсу на право оренди майна 
територіальної громади м. Рубіжне» 

Доповідає: Пєша Ганна Миколаївна - в.о. начальника відділу 
міського комунального майна 

Пєша Ганна Миколаївна -  
в.о. начальника відділу міського 
комунального майна 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про 
затвердження звіту про результати періодичного відстеження 
результативності регуляторного акта «Порядок проведення 
конкурсу на право оренди майна територіальної громади м. 
Рубіжне») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 0, Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про затвердження звіту про результати 
періодичного відстеження результативності регуляторного акта 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

8 Про затвердження звіту про результати періодичного 
відстеження результативності регуляторного акта 
«Порядок відчуження майна комунальної власності 
територіальної громади м. Рубіжне» 
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Доповідає: Пєша Ганна Миколаївна - в.о. начальника відділу 
міського комунального майна 

Пєша Ганна Миколаївна -  
в.о. начальника відділу міського 
комунального майна 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про 
затвердження звіту про результати періодичного відстеження 
результативності регуляторного акта «Порядок відчуження 
майна комунальної власності територіальної громади м. 
Рубіжне») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення.  
Хто за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27, Проти – 0, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про затвердження звіту про результати 
періодичного відстеження результативності регуляторного акта 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

9 Про прийняття у комунальну власність територіальної 
громади м. Рубіжне системи електронного голосування 
«VІCHЕ», системи електронної черги для Рубіжанського 
ЦНАП та обладнання, програмного  забезпечення для 
управління праці та соціального захисту населення 
Рубіжанської міської ради 

Доповідає: Пєша Ганна Миколаївна - в.о. начальника відділу 
міського комунального майна 

Пєша Ганна Миколаївна 
В.о. начальника відділу 
міського комунального майна 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про прийняття у 
комунальну власність територіальної громади м. Рубіжне 
системи електронного голосування «VІCHЕ», системи 
електронної черги для Рубіжанського ЦНАП та обладнання, 
програмного  забезпечення для управління праці та 
соціального захисту населення Рубіжанської міської ради) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 0, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про прийняття у комунальну власність системи 
«VІCHЕ», системи електронної черги для ЦНАП та обладнання,… 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

10 О внесении изменений в решение Рубежанского 
городского совета от 24.02.2011 № 4/41 

Доповідає: Жердєв Денис Олександрович - начальник 
управління житлово-комунального господарства 

Жердєв Денис Олександрович 
Начальник управління 
житлово-комунального 
господарства 

  (Клопотав перед депутатами міської ради про внесення змін 
до рішення Рубіжанської міської ради від 24.02.2011 № 4/41. 
Вказав на технічну помилку в проекту рішення – вказана 
неправильна дата розгляду проекту на засіданні профільної 
депутатської комісії) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 
 

Чи є у депутатів питання до доповідача? Немає. Які 
пропозиції, або зауваження до проекту рішення. Будь ласка 
депутат Харчук В.Ю. 
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Харчук Валерій Юрійович 
 

 (Запропонував депутатам зняти з розгляду даний проект 
рішення, та винести його на розгляд спільного засідання всіх 
депутатських комісій. Привів аргументи щодо необхідності 
цього. Далі зробив зауваження щодо складу комісії, який 
повинен відповідати вимогам Постанови КМУ від 17,05,2005) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 
 

Які ще пропозиції, або зауваження до проекту рішення. Будь 
ласка депутат Денищенко Д.В. 

Денищенко Денис Вікторович 
 

 (Запропонував депутатам включати до складу комісій також 
представників від інших депутатських фракцій. Привів 
аргументи щодо необхідності цього). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 
 

Які ще пропозиції, або зауваження до проекту рішення. Будь 
ласка депутат Мамаєв О.Г. 

Мамаєв Олександр Георгійович 
 

 (Зробив зауваження депутату Харчуку В.Ю. щодо його 
роботи на публіку) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 
 

Які ще пропозиції, або зауваження до проекту рішення. Будь 
ласка депутат Купцов В.В. 

Купцов Володимир Володимирович 
 

 (Запросив депутатів з інших депутатських комісій приймати 
участь в засіданнях його комісії, де більш детально 
розглядається кожне питання  яке потім виноситься на 
розгляд сесії міської ради). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

В зв’язку з тим, що до проекту рішення від депутатів 
надійшли пропозиції, тому ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти за основу даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 1, Утримались – 3. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - ЗА ОСНОВУ - О внесении изменений в решение 
Рубежанского городского совета от 24.02.2011 № 4/41 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Які ще пропозиції, або зауваження є у депутатів щодо 
запропонованого проекту рішення. Будь ласка депутат Пиж 
Р.М. 

Пиж Роман Михайлович 
 

 (Запропонував депутатам включити до складу комісії 
депутата від депутатської фракції політичної партії «БПП» 
Денищенко Д.В.)    

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Які у депутатів ще є пропозиції, або зауваження є у депутатів 
щодо запропонованого проекту рішення. Будь ласка депутат 
Горе лік В.О. 

Горелік Володимир Олександрович 
 

  (Запропонував депутатам включити до складу комісії 
депутата Харчука В.Ю.)    

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Які ще є пропозиції, або зауваження у депутатів щодо 
запропонованого проекту рішення. Будь ласка депутат 
Харчук В.Ю. 

Харчук Валерій Юрійович 
 

  (Запропонував депутатам включити до складу комісії 
представників від проектних організацій міста «Кліматіка 
плюс» та СКС «Універсал», згідно норм Постанови КМУ від 
17,05,2005 року)    

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає.  
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 Тоді ставлю на голосування пропозицію депутата Пижа Р.М. 
– включити до складу комісії депутата Денищенко Д.В.  Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26, Проти – 1, Утримались – 2. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Пиж Р.М. 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Ставлю на голосування пропозицію депутата Горелік В.О. – 
включити до складу комісії депутата Харчука В.Ю. Хто за 
дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 10, Проти – 12, Утримались – 7. 
ВИРІШИЛИ: НЕ ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Горелік В.О. 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Ставлю на голосування пропозицію депутата Харчука 
В.Ю. - включити до складу комісії представників від 
проектних організацій міста «Кліматіка плюс» та СКС 
«Універсал». Хто за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 6, Проти – 18, Утримались – 4. 
ВИРІШИЛИ: НЕ ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Харчук В.Ю. 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 21, Проти – 0, Утримались – 6. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ-О внесении изменений в решение Рубежанского 
городского совета от 24.02.2011 № 4/41 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

11 О внесении изменений в решение Рубежанского 
городского совета «Об условиях оплаты труда 
заместителя городского головы Стародубцева В.В.» 

Доповідає: Арцев Юрій Миколайович - керуючий справами 
виконкому 

Арцев Юрій Миколайович 
Керуючий справами 
виконкому 

  (Клопотав перед депутатами міської ради про внесення змін 
до рішення Рубіжанської міської ради «Про умови оплати 
праці заступника міського голови Стародубцева В.В.») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 24, Проти – 0, Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: 
ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - О внесении изменений в решение городского 
совета «Об условиях оплаты труда заместителя городского головы 
Стародубцева В.В.» 

Депутат Харчук В.Ю.  залишив зал засідання сесії міської ради. 
 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

12 Про поновлення договору оренди землі з ПП «Вітал» 
Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про поновлення 
договору оренди землі з ПП «Вітал») 
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Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27,     Проти – 0,    Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про поновлення договору оренди землі з ПП 
«Вітал» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

13 Про поновлення договору оренди землі з ПП «Вітал» 
Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про поновлення 
договору оренди землі з ПП «Вітал») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27,     Проти – 0,    Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про поновлення договору оренди землі з ПП 
«Вітал» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

14 Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки Шолоховій Ріті 
Миколаївні 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна - 
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про надання 
дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки Шолоховій Ріті Миколаївні) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28,   Проти – 0,   Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про надання дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки Шолоховій 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

15 Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки Погорілій Ніні 
Олександрівні 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про надання 
дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки Погорілій Ніні Олександрівні) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
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за дану пропозицію, прошу голосувати. 
ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 0, Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про надання дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки Погорілій 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

16 Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки Казьмиренку 
Олександру Сергійовичу 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про надання 
дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки Казьмиренку Олександру Сергійовичу) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26,    Проти – 1,    Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про надання дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки Казьмиренку 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

17 Про передачу у приватну власність земельної ділянки 
Лиману Георгію Михайловичу 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про передачу у 
приватну власність земельної ділянки Лиману Георгію 
Михайловичу) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27,    Проти – 0,   Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про передачу у приватну власність земельної 
ділянки Лиману 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

18 Про передачу у приватну власність земельної ділянки 
Голік Галині Захарівні 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про передачу у 
приватну власність земельної ділянки Голік Галині Захарівні) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27,     Проти – 0,     Утримались – 1. 
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ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про передачу у приватну власність земельної 
ділянки Голік 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

19 Про поновлення договору оренди землі з Черкашиним 
Володимиром Анатолійовичем, Черкашиною Світланою 
Гергіївною 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

(Клопотала перед депутатами міської ради про поновлення 
договору оренди землі з Черкашиним Володимиром 
Анатолійовичем, Черкашиною Світланою Гергіївною) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26, Проти – 0, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про поновлення договору оренди землі з 
Черкашиним, Черкашиною 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

20 Про поновлення договору оренди землі з Силкою Юрієм 
Вікторовичем 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про поновлення 
договору оренди землі з Силкою Юрієм Вікторовичем) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27,   Проти – 0,    Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про поновлення договору оренди землі з 
Силкою 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

21 Про поновлення договору оренди землі з Квочкіним 
Олександром Васильовичем 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про поновлення 
договору оренди землі з Квочкіним Олександром 
Васильовичем) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26,    Проти – 0,    Утримались – 2. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про поновлення договору оренди землі з 
Квочкіним 
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Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

22 Про погодження технічної документації із землеустрою 
щодо поділу та об’єднання земельних ділянок ТОВ «ПК 
СПЕЦМОНТАЖ» 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про погодження 
технічної документації із землеустрою щодо поділу та 
об’єднання земельних ділянок ТОВ «ПК СПЕЦМОНТАЖ») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27,    Проти – 0,     Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про погодження технічної документації із 
землеустрою ТОВ «ПК СПЕЦМОНТАЖ» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

23 Про припинення права оренди земельної ділянки та 
розірвання договору оренди з ТОВ «ПК СПЕЦМОНТАЖ» 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про припинення 
права оренди земельної ділянки та розірвання договору 
оренди з ТОВ «ПК СПЕЦМОНТАЖ») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27,    Проти – 0,    Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про припинення права оренди земельної ділянки 
та розірвання договору оренди з ТОВ «ПК СПЕЦМОНТАЖ» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

24 Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки Лопаті Сергію 
Вікторовичу 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про надання 
дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки Лопаті Сергію Вікторовичу) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26,    Проти – 0,    Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про надання дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки Лопаті 

 
Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

25 Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки Колєсової Раїси 
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Григорівни 
Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про надання 
дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки Колєсової Раїси Григорівни) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 26,    Проти – 0,    Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про надання дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки Колєсової 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

26 Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки Карпенку Юрію 
Миколайовичу 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про надання 
дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки Карпенку Юрію Миколайовичу) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 24,  Проти – 0,  Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про надання дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки Карпенку 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

27 Про припинення права постійного користування 
земельною ділянкою КП «Єдиний розрахунковий центр» 
Рубіжанської міської ради 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про припинення 
права постійного користування земельною ділянкою КП 
«Єдиний розрахунковий центр» Рубіжанської міської ради) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 24, Проти – 0, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про припинення права постійного користування 
земельною ділянкою КП «Єдиний розрахунковий центр» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

28 Про надання в оренду земельної ділянки Каут Олені 
Леонідівні 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
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управління з землеустрою, архітектури та містобудування 
Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про надання в 
оренду земельної ділянки Каут Олені Леонідівні) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 0, Утримались – 2. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про надання в оренду земельної ділянки Каут 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

29 Про надання згоди на проведення експертної грошової 
оцінки земельної ділянки Зайцевій Олені В’ячеславівні 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

  (Клопотала перед депутатами міської ради про надання 
згоди на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки Зайцевій Олені В’ячеславівні) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 0, Утримались – 2. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про надання згоди на проведення експертної 
грошової оцінки земельної ділянки Зайцевій 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

30 Про поновлення договору оренди землі з ТОВ 
«Сєвєродонецьке управління екскавації» 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

 (Клопотала перед депутатами міської ради про поновлення 
договору оренди землі з ТОВ «Сєвєродонецьке управління 
екскавації») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 24, Проти – 0, Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про поновлення договору оренди землі з ТОВ 
«Сєвєродонецьке управління екскавації» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

31 Про припинення права оренди земельної ділянки та 
розірвання договору оренди з ПП «Рубіжанський 
залізобетон» 

Доповідає: Ковальова Наталія Іванівна - начальник 
управління з землеустрою, архітектури та містобудування 

Ковальова Наталія Іванівна -  
начальник управління з землеустрою, 
архітектури та містобудування 

(Клопотала перед депутатами міської ради про припинення 
права оренди земельної ділянки та розірвання договору 
оренди з ПП «Рубіжанський залізобетон») 
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Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо проекту 
рішення? Зауважень немає. Ставлю на голосування 
пропозицію - прийняти в цілому даний проект рішення. Хто 
за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 1, Утримались – 1. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - Про припинення права оренди земельної ділянки 
та розірвання договору оренди з ПП «Рубіжанський залізобетон» 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

Шановні депутати, всі питання, внесені на розгляд 33-ї сесії 
міської ради розглянуті.  
Які будуть питання, зауваження, пропозиції? 
Немає. 
Тоді засідання 33-ї сесії оголошую закритим. 

 
 
 

Міський голова                  Хортів Сергій Іванович  
 
 

Погоджено: 
           Секретар міської ради                                                              Соловйов Віктор Ігоревич 

 


